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Stille økohestebønnemarked 

Produktkonsulent Allan Hartman Hansen, Danish Agro fortæller, at markedet for proteinafgrøder er meget stille, 
hvilket svarer til økokornmarkedet.

Dem, som skal købe, tænker, at det nok kan blive billigere, der er ikke ret stor efterspørgsel. Og der sker heller
ikke ret meget i engrosomsætningen, forklarer han. - Vi har en rigtig høj pris på hestebønner i Danmark i forhold til 
Europa, og Allan Hartman Hansen vurderer, at falder kornprisen, så følger prisen på hestebønner med ned henover 
efteråret. Når det gælder økosoja er meldingen, at prisen stort set er uændret. Denne markedsvurdering kom fra 
Allan Hartman Hansen, Danish Agro på Hestebønnedagen afholdt af projekt ØkoProtein under Videncentret for
Landbrug, Økologi.

Der er meget stille lige nu på markedet for hestebønner, og den danske pris ligger højt, vurderer produktkonsulent Allan Hartman Hansen, Danish
Agro. (Klik på billedet for stor udgave).
Foto: Foto: Tomas Fibiger Nørfelt, Videncentret for Landbrug, Økologi
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